
KATRINEDALS SKOLE 

Kompetencecenter for Matematik 
Vanløse Allé 44 – 2720 Vanløse - Telefon 38 741 742  

www.katrinedal.kk.dk  -  mail@katrinedal.kk.dk 
 
 

1 
 

  

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Dato: 14.01.2021 Tid: 17.00-19.30 

Mødeindkaldelse  
 

Dagsorden 

Mødested 
 

Mødet er afholdt i Teams pga. Corona-nedlukning 
 

Medbring 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer 
 

Forældrerep.: Henrik Grønlund, Mads Wolff, Laura Bertram, Line 
Specht, Lea Løbger, Thomas Laigaard og Michael Wessing 
 
Elevrep.: Ellena Nagel Bisleth 7C og Emil Holmgaard Händel 9B 
 
Medarbejderrep.: Elizabeth Sørensen og Kelly Fjelstrup 
 
 
Ledelse: Rikke Pedersen, Iben Hansen og Peter Bjerregaard 

 

Tilstede 
 

Laura Bertram, Line Specht, Lea Løbger,  Thomas Laigaard, Ellena 
Nagel Bisleth,  Emil Holmgaard Händel,  Elizabeth Sørensen, Kelly 
Fjelstrup,  Rikke Pedersen, Iben Hansen, Peter Bjerregaard og 
Anders Andersen 

Afbud 
 

Henrik Grønlund, Mads Wolff og Michael Wessing 

Ikke meldt afbud 
 

 

Referent 
 

Peter Bjerregaard 

Indbudte Anders Andersen (forvaltningschef) 

 

 
Kopi til  

 

1. kl. 17.00 
 

Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
Godkendelse af mødeleder og ordstyrer 
 
Laura er ordstyrer i fravær af formanden. 
 
De tilstedeværende godkender dagsorden og referat med forbehold for 
de øvrige deltagere. 
 
Materiale til punkt 6 er ikke fremsendt 
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Orienteringspunkter: 

 

 

 

 

 

Tid 17.05  

Punkt 2. 
 

Nyt fra elevrådet: 
Ikke meget nyt, da eleverne ikke har været på skolen siden sidste møde pga 
Coronanedlukning. Der har ikke været afholdt elevrådsmøde. 
 
Peter Bjerregård taler med Andreas (kontaktlærer) i forhold til at afholde 
elevrådsmøde via Teams. 
 

Punkt 3. 
 

Fra medarbejderne: 
 
Corona-nedlukning og restriktioner fylder for medarbejderne. 
Fjernundervisning og afholdelsen af denne fylder for lærerne. Flere lærere 
kommer på skolen til hjælp med det tekniske - særligt i indskolingen. 
Lærerne har mange didaktiske overvejelser om, hvordan undervisningen 
skal tilrettelægges (indskolingen). Udskolingen taler om motivation, her 
fungerer det tekniske bedre. Alle forsøger sig frem. 
 
Det fylder i MED og TRIO, at skolebestyrelsesarbejdet ikke er kommet rigtig i 
gang. Der er brug for, at vi kommer videre i skolebestyrelsesarbejdet på 
møderne og ikke rundt om møderne. Der bliver brugt meget tid på 
skolebestyrelsesarbejdet uden for møderne. Det kan være svært at navigere 
i som medarbejder. Medarbejderrepræsentanterne savner at komme i gang 
med møderne og de pædagogiske drøftelser. Det fylder i MED-møder og 
drøftelser som tager tid fra andre relevante punkter, da ledelsen må 
prioritere andre opgaver i forlængelse af arbejdet i skolebestyrelsen. 
 

Punkt 4. 
 

Fra formanden: 
Ingen – da der er afbud fra formanden. 
 

Punkt 5. 
 

Fra skolens daglige ledelse og KKFO: 
Corona og restriktionerne fylder meget i det daglige arbejde. 
Fjernundervisning i gang fra start på alle årgangen i Teams. Det oplever, at 
der er stor opbakning fra forældre. Ledelsen bruger tid med medarbejderne 
på at tale om, hvordan fjernundervisningen bedst kan gennemføres 
didaktisk. Generelt går det godt med fjernundervisning, men der er fortsat 
en opmærksomhed fra ledelsens side. 
 
Nødpasning: Der er mange udfordringer i opstarten, men nu går det bedre. 
Det var en svær opstart med Uni-login og fjernundervisning, da eleverne 
havde brug for hjælp, og mange ikke havde deres Uni-login.  
Der er 15-20 børn i hver afdeling til nødpasning hver dag.  
Der har været Corona med nedlukning i en afdeling af KKFO’en. Dette er 
sket to gange på samme afdeling, men afdelingen er åben igen. Der er 
fortsat udfordringer med børn, som dukker op uden at være tilmeldt. Alle er 
meget velkomne, men vi skal vide det på forhånd. 
 
Skolebestyrelsesarbejdet har også fyldt meget i den seneste periode.  
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Punkter til kommentering: 

 

 

 

 

 

 

 

Punkter til beslutning: 

 

 

 

 

 

6. kl. 17.25 
 

Emne: Plads til forskellighed 
Materiale eftersendes i starten af kommende uge. 
 

Referat af 
kommenteringen 
 

Der har været udarbejdet et oplæg til proces, som ikke er fremsendt. 
Der har været flere møder mellem formandskabet, ledelsen og forvaltningen 
omkring dette. Hensigten med processen var at få rammesat de centrale 
emner, som skolebestyrelsens forældrerepræsentanter kunne tænke sig at 
drøfte. Dette er desværre ikke lykkes at rammesætte, da det er meget 
komplekst og der ikke er opnået en enighed om, at materialet var klar. Alle 
parter er gået ind i processen med ønske om, at det skal lykkes. 
 
Der skal arbejdes videre med processen til kommende 
skolebestyrelsesmøde. 
 
Det ønskes, at oplægget fremsendes til den resterende bestyrelse. 
 
Skolebestyrelsen har et ønske om at komme videre gennem arbejde. Der er 
et ønske om, at der kommer mere arbejde på skolebestyrelsesmøderne og 
ikke på formøderne. Tingene drøftes på møderne, og at skolebestyrelsen 
kan tage stilling til materialet på møderne, da dette giver ejerskab.  
 
Angående aflysning af møde, så er der ikke hjemmel til at aflyse 
skolebestyrelsesmøder. 
 
Det er vigtigt, at der en gennemsigtighed i forhold til proces, og et ønske om 
mere kommunikation i forhold til processen mellem de forskellige møder. 
Dette tages til efterretning. 
 
Punkt skal på næste dagsorden og materiale sendes inden. Det er vigtigt, at 
der er afsat god tid til dette punkt. 
 
Skolebestyrelsen ønsker, at ”Den formelle ramme”, roller og ansvar, tages 
på som punkt på næste skolebestyrelsesmøde, så det bliver tydeligt for alle i 
bestyrelsen. 
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Punkter til beslutning: 

 

 

 

Punkt 7. kl. 17.55 
 

Emne: Ferieplan 
Baggrund:  
I Københavns Kommune planlægger skolerne selv deres lokale skoleferier. De skal dog 
overholde en række generelle krav fra Københavns Kommune og Folketinget, som kan se 
nedenfor. 

Skolens ferieplan opfylder nedenstående krav: 

• Planen skal indeholde 200 skoledage  

• Der må ikke placeres fridage på de dage, der er afsat til skriftlige prøver  

• 1. maj og grundlovsdag skal være fridage  

• Sommerferiens begyndelsestidspunkt er den sidste lørdag i juni måned  

• Skolestart ligger altid seks uger efter sommerferiens begyndelse  

• Hverdage mellem jul og nytår skal være fridage  

• Hvis der bliver udskrevet valg i utide, skal skolen (såfremt den skal bruges som valgsted) 
holdes fri til dette. Skolen skal overveje, om den vil bruge en fridag på det, eller om den i 

stedet vil gennemføre undervisning på en lørdag  

Formål: Skolebestyrelsen drøfter ferieplanen for 2021/22 med henblik på en endelig 
vedtagelse. 
Bilag: Vejledende ferieplan  

Referat af 
beslutning 
 

Besluttet at flytte to skoledage i forhold til den kommunale ferieplan. 
 
Skolen holder åbent mandag d. 20/12 og 21/12. Til gengæld holder eleverne fri mandag d. 
25/10-21 og mandag d. 3/1-22. Personalet bruger disse dage til forberedelse og fælles 
planlægning. 
 
Godkendt af skolebestyrelsen. 
 
Det er vigtigt, at der er en opmærksomhed på KKFO’en åbningstider ved disse dage og 
kommunikation om dette til forældre. Der er brug for at dette kommunikeres flere gange. 
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Punkt 8. kl. 18.05 
 

Emne: Mødeaktivitet 
 
Baggrund:  
På sidste skolebestyrelsesmøde blev det drøftet, hvordan der kan 
findes mere tid til skolebestyrelsesmøderne. Følgende blev forslag 
blev drøftet: 

• Forslag om at forlænge møderne i en periode, da bestyrelsen 
har en pukkel af opgaver. 

• Forslag om skriftlige indlæg inden møderne 

• Forslag om udvalgsarbejde mellem møder 

Forslaget er, at de planlagte skolebestyrelsesmøder forlænges med 
30 minutter, hvis der er brug for det på det pågældende møde. 
Desuden nedsættes der udvalgsmøder mellem møderne, hvor det er 
påkræves. Dette aftales nærmere i forhold til dagsordenspunkter.  
Det foreslås det, at der afsættes tid inden møderne til 
sagsforberedelse. Formen for dette drøftes i skolebestyrelsen. 
 
Der skal ligeledes besluttes, om der skal planlægges et 
bestyrelsesseminar samt planlægning af dato for et fælles møde 
mellem skolebestyrelsen og forældrebestyrelsen. 
 
Formål:  
Skolebestyrelsen drøfter og beslutter endeligt, hvordan det 
udmøntes frem til sommerferien.  
 
Bilag: ingen 

Referat af beslutning 
 

Skolen vil gerne afsætte og give mere tid til at personalet kan deltage 
i forlængede skolebestyrelsesmøder. Personalet vil også gerne 
forlænge møderne. 
Forældrene ønsker også at forlænge møderne med 30 min. 
 
Skolebestyrelsesmøderne forlænges med 30 min. Frem til 
sommerferien. Møderne afholdes fra kl. 17:00 – 20:00 
Der skal ikke være flere punkter til møderne, men bedre tid til 
punkterne. 
 
Skolebestyrelsen ønsker ekstra skolebestyrelsesmøde inden 
sommerferien som erstatning for et af de aflyste. 
 
Skolebestyrelsen vil også gerne afholdelse af seminar – gerne i 
april/maj i forhold til Corona. 
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Punkt 9. kl. 18.20 
 

Emne: Organisering i KKFO - ledelse 
 
Baggrund:   
Skolebestyrelsen har et ønske om en anden ledelsesstruktur end den 
politisk besluttede. KDS er eneste skole med den valgte 
ledelsesstruktur for KKFO. Derfor har skolebestyrelsen kontaktet 
centralforvaltningen og det politiske udvalg med henblik på en 
afklaring om, om den ledelsesstruktur, som blev besluttet i august 
kan ændres. 
 
Lea Løbner og Thomas Laigaard melder tilbage omkring status for 
skolebestyrelsens henvendelse. 
 
Formål: Skolebestyrelsen drøfter status for henvendelsen til det 
politiske udvalg og forvaltningen og hvad den kommende proces skal 
være. 
 
Bilag: Brev, som er fremsendt fra Lea 
 
 

Referat af beslutning 
 

Skolebestyrelsen har et ønske om, en ledelsesstruktur som passer 
organisationen bedst. Det besluttes, at der indkaldes til et 
forberedende møde mellem udvalg fra skolebestyrelsen og ledelsen. 

Punkt 10. kl. 18.40 
 

Emne: Udetilladelse 
 
Baggrund:  
Eleverne på 9. årgang har udetilladelse samt eleverne på 8. årgang 
fra 1. april. Dette er blevet besluttet af skolebestyrelsen tidligere.  
Eleverne har et ønske om, at der åbnes op for udetilladelsen for både 
7. og 8. årgang.  
  
Formål:  
Eleverne fremlægger deres ønske og begrundelse for deres har et 
ønske om, at der åbnes op for udetilladelsen for både 7. og 8. årgang 
for skolebestyrelsen med henblik på, at skolebestyrelsen drøfter 
udetilladelsen for udskolingseleverne.  
 
Bilag: Ingen 
 
 

Referat af beslutning 
 

Eleverne fremlagde deres synspunkter og skolebestyrelsen drøftede 
de forskellige input og holdninger. 
Det besluttes at give eleverne udetilladelse fra efter juleferien i 7. 
klasse. Dette skal forældrene godkende for det enkelte barn. 
 
Det skal evalueres igen maj 2022 i skolebestyrelsen. 
 

Punkt 11. kl. 19.00 Emne: Brev/proces 

Der udarbejdes et bilag , som kan anvendes til evalueringen 2022. Skolens ledelse udarbejder dette.
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Punkter til kommentering: 

 

 

 

Punkter til kommentering: 

  
Baggrund:  
På forrige skolebestyrelsesmøde blev det besluttet, at der skulle 
udarbejdes et brev til forældre og medarbejdere, som opfølgning på 
skolebestyrelsens brev i efterårsferien. Efter drøftelse af to udkast på 
mødet blev det besluttet, at der skulle udarbejdes et nyt udkast, som 
blev sendt i mailhøring, så der kunne sendes brev ud inden jul. Efter 
en lang mailhøring, hvor der ikke kunne blive enighed omkring 
formuleringen af et endeligt brev, blev det besluttet, at der ikke ville 
blive udsendt et brev, men at der på kommende møde ville ske en 
opfølgning på proces og brev. 
 
Formål: Skolebestyrelsen drøfter processen omkring mailhøringen og 
om der skal arbejdes videre med udformningen af et brev.  
 
Bilag: Ingen 

Referat af beslutning 
 

Skolebestyrelsen drøftede proces og brev.  
Der er enighed om, at det er ærgerligt, at der ikke har kunne 
formuleres et fællesbrev, men at det var godt, at forvaltningen har 
sendt et.  
Skolebestyrelsen ønsker lige nu, hvor den er i processen at 
udformningen af brevet udskydes. 
Det besluttes, at der inden sommerferien skal drøftes, om der 
kan/skal sendes et fælles brev. 

12. Tidspunkt 19.20 
 

Eventuelt 
 
På dagens møde er der tre afbud til mødet. I den kommende proces 
ønsker skolebestyrelsen at arbejde med forretningsorden og  
inddragelse af suppleanter, så det sikres, at skolebestyrelsen er 
beslutningsdygtige til møder ved afbud. 
Det er vigtigt, at uenigheder om materiale kan drøftes på møderne, 
da det gennem fælles drøftelser styrker materialet. 
 
Der er en forespørgsel til forvaltningen på, om der er mulighed for 
inddragelse af konfliktmægler i processen, hvis det vurderes givende.  
 
Den tekniske serviceleder er i dialog med forvaltningen omkring 
træerne og skolen håber på, at der kan ske en genplantning i løbet af 
foråret.  

mailto:mail@katrinedal.kk.dk


KATRINEDALS SKOLE 

Kompetencecenter for Matematik 
Vanløse Allé 44 – 2720 Vanløse - Telefon 38 741 742  

www.katrinedal.kk.dk  -  mail@katrinedal.kk.dk 
 
 

8 
 

 

 

 

 

 

 

 

Kommende møder: 

Februar: 25/2 

Marts: 22/3 

April: 20/4 

Maj: 19/5 

Juni: 22/6 

 

13. Tidspunkt 19.25 
 

Punkter til kommende møder 
 

• Årshjul og udarbejdelse af arbejdsplan 

• Prioritering af principarbejdet 

• Plads til forskellighed 

• Roller og anvarsfordeling 

• Budget 
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